
Veel te vrijblijvend allemaal, ik kan me voorstellen dat erg kleine bedrijven minder kunnen doen en 
dat erg kleine gebouwen minder toegankelijk kunnen zijn door hun omvang. 

Toch vind ik dat nieuw te bouwen gebouwen gewoon inclusief gebouwd moeten worden. Nu is het 
allemaal wat voorzichtig geformuleerd, het komt er op neer dat het niets mag kosten. 

Bovendien staat er nog wat in over architectonische en artistieke waarde. Dit is wat mij betreft iets 
subjectiefs. Gebouwen moeten gewoon functioneel zijn en architecten minder ijdel. De historisch 
culturele waarde van gebouwen moet wel worden meegenomen wat mij betreft, maar ook dan is er 
veel mogelijk. Ik was laatst op Kreta bij een oud klooster en dat was prima toegankelijk, het kan dus 
wel.


